

EU-Konformitätserklärung

EU Declaration of Conformity



Die Firma *The Company*

ARDITI GmbH, Leischstraße 17, 27432 Ebersdorf (Deutschland / Germany)

erklärt, dass die Produkte / *declares that the products*

Schnittstellen (Casambi - 0-10V, Casambi - DALI)

<u>Gehäuse Einbau</u>		<u>Gehäuse Schutzklasse 2</u>		<u>Gehäuse IP65</u>	
<u>Art.-Nr.</u>	<u>Typ</u>	<u>Art.-Nr.</u>	<u>Typ</u>	<u>Art.-Nr.</u>	<u>Typ</u>
800589	IBTU	800670	IUBTU	808589	IIBTU
800687	IBTDA	800667	IUBTDA	808687	IIBTDA
800688	I2BTDA	800668	IU2BTDA	808688	I2BTDA
800682	I2CHBTDA	800662	IU2CHBTDA	808682	I2CHBTDA
800689	I3BTDA	800669	IU3BTDA	808689	I3BTDA
800683	I3CHBTDA	800663	IU3CHBTDA	808683	I3CHBTDA
800686	I4BTDA	800666	IU4BTDA	808686	I4BTDA
800681	I4CHBTDA	800661	IU4CHBTDA	808681	I4CHBTDA
800685	IBTPRO	800665	IUBTPRO	808685	IIBTPRO

die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Europäischen Union erfüllen:
are in conformity with the relevant harmonisation legislation of the European Union:

2014/53/EU

RICHTLINIE 2014/53/EU DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 16. April 2014 über die Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung von Funkanlagen auf dem Markt und zur Aufhebung der Richtlinie 1999/5/EG

DIRECTIVE 2014/53/EU OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 16 April 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment and repealing Directive 1999/5/EC

Zutreffende Normen:

EN 61347-2-11:2001

Applicable standards:

EN 61347-1:2015

ETSI EN 301 489-1 v2.1.1

ETSI EN 301 489-17 v3.1.1

EN 300 328 v2.1.1

2013/65/EU

"RoHS"

RICHTLINIE 2011/65/EU DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten

DIRECTIVE 2011/65/EU OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment

Hierfür muss das Gerät mit der Casambi-App gemäß den Angaben in unseren Datenblättern benutzt werden.

For this, the device must be used with the Casambi App according to the specifications in our data sheets.

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

Ebersdorf, den 10.10.2018

Martin Brumm, Arditi GmbH, Technische Leitung - *Technical Manager*